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EUROPEAN ORTHODONTOLOGICAL SOCIETY. 

Op 9 en 10 Juni j.l. werd te Ziirich in het Tandheelkundig In-
stituut de jaarlijksche vergadering gehouden van bovengenoem-
de Vereeniging onder voorzitterschap van onzen Engelschen 
collega Cale Matthews. 

Prof. Stoppany sprak een woord van welkom namens de Zwit-
sersche collega's (waarvan er velen ter vergadering aanwezig 
waren), waarna de voorzitter in zijn openingsrede een belang-
rijke beschouwing hield over de ervaringen in Amerika opge-
daan, van waar hij zoo juist was teruggekeerd. 

Niet minder dan drie Hollanders stonden op het programma. 
Mej. Dullemond vertoonde met behulp van lantarenplaten geval-
len uit de praktijk; Edel demonstreerde zijn slot voor de beves-
tiging van de linguale boog, waarbij te groote bescheidenheid 
niet voldoende deed uitkomen, dat deze nuttige verbetering 
eigen vinding is; Michaelis had een aantal modellen meege-
bracht (en tevens een patiëntje) om de resultaten te laten zien, 
verkregen met losse apparaten. 

Bery (Lyon) sprak over: „Our present knowledge about the 
Etiogical factors of Maloclusion", welke zeer belangrijke en 
uitvoerige studie bij publicatie nog beter tot haar recht zal 
komen. Prof. Schwarz (Bazel) demonstreerde zijn cephalome-
trische en craniometrische methoden en. apparaten; Schroeder 
(Parijs) hield een interessante voordracht met lantarenplaten 
over de behandeling van klasse II gevallen. 

Etter (Berlijn) demonstreerde een nieuw apparaat voor ste-
reoscopische Röntgenopnamen. 

Voorts stonden er op het programma een aantal bekende 
Amerikaansche orthodontisten vermeld, waarbij echter bleek, 
ciat niet zij zelven, maar wel hunne voordrachten, modellen en 
films aanwezig waren. De belangrijkste was wel de film van 
Rogers, waarbij men een duidelijk beeld krijgt van de wijze 
waarop hij zijn patiëntjes de spieroefeningen laat doen, die bij 
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zijn methoden de apparatuur ondersteunen en veelal zelfs over-
bodig maken. 

Ook op deze bijeenkomst was telkens weer het ref rein: men 
kan niet jong genoeg met reguleeren beginnen! 

Een gezellig banket in het prachtig gelegen Dolder Hotel ver- 
eenigde Maandagsavonds tal van nationaliteiten, waarbij Prof. 
Hess het Instituut te Zürich vertegenwoordigde. 

Op de huishoudelijke vergadering kwam vooral ter sprake het 
Internationale Orthodontische Congres, dat in Juli 1931 (een 
paar weken vóór het Parijsche) te Londen zal worden gehouden 
en waarvan de leiding in hoofdzaak berust bij de Londensche 
Leden van de E. O. S. 

Men hoopt dit tot een even groot succes te maken als het eer-
ste congres, dat in Aug. 1926 te New-York werd gehouden en 
als niet alle voorteekenen bedriegen kan veilig worden aange-
nomen, dat men het volgend jaar te Londen alle kopstukken-der 
internationale Orthodontie bijeen zal vinden. 

Voor wie zich afvraagt, waarom naast het Congres te. Parijs, 
waar toch een sectie Orthodontie is, een afzonderlijk Orthodon-
tisch Congres moet gehouden worden, diene, dat gebleken is, dat 
de beschikbare tijd op het Algemeen Congres inderdaad niet vol-
doende kan zijn, en dat de ervaring geleerd heeft, dat het laatste 
daardoor niet in de verdrukking komt. Integendeel, men mag wel 
aannemen dat de meeste bezoekers van het Londensche Congres 
ook te Parijs niet zullen ontbreken. 

De volgende vergadering van de E. O. S. zal met het Congres 
samenvallen en wij kunnen iedere belangstellende in de Ortho-
dontische wetenschappen met een gerust hart aanbevelen het 
volgend jaar in Londen aanwezig te zijn. 

Mijn terugweg voerde over Parijs, teneinde daar een vergade-
ring van het Congres Comité bij te wonen. De toebereidselen 
bevinden zich langzamerhand in een vergevorderd stadium van 
voorbereiding en het laat zich aanzien, dat de hard werkende 
Fransche collega's voor hunne moeiten beloond zullen worden, 
onder meer door een geweldige opkomst. 

Op de regeling van dit Congres hoop ik spoedig nader terug 
te komen. 

CH. F. L. NORD. 


